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nieuws van de MR   
De MR heeft maandag 6 mei vergaderd. Na het vertrek van Ilona heeft Carolien 
haar plaats in de personeelsgeleding van de MR overgenomen. 
De MR heeft in de structuur een aantal wijzigingen doorgevoerd. Naast de 
vergaderingen met de directie zal de MR ook deels zonder de directie vergaderen. Daarnaast 
zal er niet meer standaard een vertegenwoordiger van de Activiteitencommissie deelnemen 
aan de vergadering, maar zullen de relevante zaken voortkomend uit de AC op een andere 
manier worden besproken binnen de MR. Met deze wijzigingen wil de MR een effectievere 
vergaderstructuur bereiken.  
Verder heeft de MR gesproken over een aantal lopende zaken. De MR-leden zijn 
geïnformeerd over de voortgang van de onderwijsvernieuwing en de voorbereidingen op 
volgend schooljaar. De volgende MR-vergadering, laatste van dit schooljaar, zal worden 
verplaatst naar dinsdag 4 juni, 20.00 uur. 
 

nieuwbouw 
 

Hebben jullie het al gezien? Het gaat hard met onze 
nieuwbouw! We liggen keurig op schema en als alles goed 
verloopt zal de oplevering plaats gaan vinden in september.  

Daarna wordt er werk gemaakt van de inrichting van het 
nieuwe deel, waarbij we het belangrijk vinden dat:  
 
- Elk kind en elke medewerker van unit 1 zich er fijn en veilig 
kan en mag voelen; 
- De inrichting aansluit bij onze visie en werkwijze;  
- De omgeving ruimte biedt voor groei/ ontwikkeling van elk kind;  
- De inrichting eigentijds en flexibel is.  

We nemen ruim de tijd voor de inrichting van de nieuwbouw en hebben hiervoor een 
projectinrichter ingehuurd. Dat we hier zo ruim de tijd voor nemen is gelegen in het feit dat 
we niet traditioneel bouwen. Als eerste school in Oosterhout bouwen we namelijk zonder 
traditionele klaslokalen. We hebben hiervoor gekozen, omdat we zo de ruimtes meer naar 
behoefte en ‘op maat’ kunnen gaan inrichten. Voor de inrichting laten we ons onder andere 
inspireren door: De Spaaihoeve in Eindhoven (https://despaaihoeve.nl), Mondomijn in 
Helmond (https://www.mondomijn.nl) en Wittering in Rosmalen 
(https://www.mondomijn.nl) 
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Voor de inrichting zijn we met het team van unit 1 de afgelopen maanden al op diverse 
locaties gaan kijken en hebben we diverse overleggen gehad, waarin we wensen en 
mogelijkheden hebben besproken. Hieruit ontstaat een programma van eisen en een 
wensenlijstje. Op basis hiervan maakt het bedrijf wat we hiervoor hebben ingehuurd een 
inrichtingsplan.  

We verwachten dat we na de kerstvakantie met unit 1 verhuizen naar de nieuwbouw. Mocht 
het met de inrichting sneller gaan is dit verhuismoment na de herfstvakantie. Uiteraard 
houden we jullie hiervan op de hoogte.  

We houden jullie de komende maanden sowieso op de hoogte van alle ontwikkelingen via 
de nieuwsbrief. Ook op Facebook zullen we regelmatig foto’s plaatsen.   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

zilveren jubilarissen  
We hebben op de Duizendpoot dit schooljaar te maken met een bijzondere 
situatie. Het is iets om wel even bij stil te staan. Er zijn namelijk maar liefst 
vijf teamleden die 25 jaar in het onderwijs werkzaam zijn. Dit zijn juf Ellen, 
juf Nadya, juf Moreen, juf Kristel en meneer Patrick. Juf Ellen en juf Nadya 
werken al jaren lang op de Duizendpoot, dit jaar zelfs als duocollega’s. Juf Moreen is op de 

Duizendpoot gekomen na het samengaan met onze buurschool en juf Kristel is sinds deze 
maand bij ons gestart. Meneer Patrick heeft ook jaren op de Duizendpoot gewerkt als 
leerkracht, is toen directeur geworden op de Achthoek in Den Hout. Sinds 2016 is hij weer 
terug op de Duizendpoot, maar nu als directeur! Allemaal zeer ervaren onderwijsmensen 
dus! 
Vrijdag a.s. gaan we dit jubileum met het hele team vieren. Vanaf deze plaats alvast een hele 
dikke felicitatie voor deze leerkrachten!  
 

korte berichten 
 Komende donderdag is er een AC-vergadering. 


